
Generalforsamling, d. 11. april 2023                            

Bestyrelsens Beretning 

Bestyrelsen blev valgt ved den sidste generalforsamling d. 28. marts 2022. Da der ingen var, der ønskede at 

påtage sig formandsposten, var det nødvendigt at indkalde til en ekstraordinær generalforsamling for at 

ændre vedtægterne, så bestyrelsen kunne konstituere sig selv og fordele formandsopgaverne mellem sig.  

 

Ved den ekstraordinære generalforsamling den d. 28. april 2022, blev de foreslåede vedtægtsændringer 

enstemmigt vedtaget. Det betyder, at bestyrelsen fremover i fællesskab har ansvaret for driften af klubben og 

ansvar for at nødvendige opgaver bliver udført. 

 

Efter generalforsamlingen, blev en liste oprettet over opgaver og ansvar og viser hvem har ansvar for hvad. 

Denne liste er vedhæftet denne beretning.  

 

Det var noget af en opgave at træde ind i ex-formand hr. Larsens sko, men vi synes selv at det går ganske 

godt i vores klub. 

 

Medlemstal pr. 31.12.2022 (indberettede tal til CFR) 

Seniorer/voksne (25 år til 59 år): 16 

Ungdom (0-24 år): 13 

60+ (over 60 år): 70 

Medlemstal i alt:  99 

 

Sportslige resultater 
Seniorer 
1. holdet med Thomas Lindholm, Ken Frederiksen, Leif Nielsen, Thomas Madsen og Klaus Mortensen vandt kreds 3 

i serie 1 sidste sæson og rykkede op i Øst serien. Her var holdene dog lidt stærkere, så de endte 3. sidst.  

2. holdet har været ramt af sygdom og skader, og har heller ikke været prangende i år, så de ender 3. sidst i deres 

række i serie 2. 

3. holdet ligger pt. på en 4. plads i deres række i serie 3, hvilket er nogenlunde samme placering som sidste år. De har 

dog være påvirket af nogle gange at måtte afgive en spiller til 2. holdet. 

4. holdet rykkede sidste sæson op fra serie 4 til serie 3, og har fundet ud af at modstanderne er bedre her, så de ender 

næstsidst. 

5. holdet i serie 4 har haft en svær sæson og ligger på sidstepladsen i deres række, men de har dog spillet mange 

jævnbyrdige kampe, der bare ikke er faldet ud til deres fordel. 

 

Seniorer træner om mandagen, hvor turneringsspillerne fra 1., 2. og nogle fra 3. hold træner i 

Gymnastikdelen og andre spiller i scenedelen. Fremmødet er dalende men er hjulpet ved at flere 60+ spillere 

deltager.  

 

Klubmesterskabet i 2022 blev ikke spillet og Nytårskuren blev heller ikke afviklet. 

 

60+ spillere 
Medlemstallet er steget meget. Vi fik 11 nye medlemmer ved uge 37 kampagne i 2022, og vi er nu så mange 

at vi i år var nødt at stoppe for nye medlemmer. Vi har også fået en ekstra dag tirsdag hvor vi spiller i 

Gymnastikdelen fra kl. 10.30 til kl. 15.00. Rene og HG er ansvarlig for 60+ holdet og de har afholdt flere 

rødvinsturneringer, klubmesterskab og en nytårsturnering med stor deltagelse. En stor tak til dem for deres 

indsats. 

 

Parkinsons ramte 
Et hold for Parkinsons ramte personer er blevet oprettet om fredagen fra kl. 13.30 til 15.00 med ca. 6-8 

deltagere.  En stor tak til Patricia som formidler og styrer holdet sammen med nogle hjælpere. 

 

  



Ungdom 
Medlemstallet var helt nede ved begyndelsen af sæsonen men er gradvis stigende, og nogle er begyndt at 

deltage i stævner, hvor Patricia tager med for at hjælpe både dem og arrangørerne. Fornylig vandt vi en 

anden og en tredje plads. En ny træner, Steen Roslund, er trådt til og ungdommen er også begyndt at spille 

hver anden fredag, hvor Patricia holder øje med dem. Patricia har også været på kursus og skal i april i gang 

med næste overbygning. 

 

Der blev holdt et åbent hus-arrangement d. 10. oktober 2022 og det resulteret i 2 nye medlemmer. 

  

Et åbent hus-arrangement, i samarbejde med kommunens FrederiksSund Dagene, blev holdt d. 21. marts 

2023 med skuffende deltagelse. Det giver muligvis tilgang af et par nye spillere.  

 

Desuden er nogle af vores 60+ spillere begyndt at komme tidligere om mandagen, så de unge spillere kan 

prøve kræfter med dem, hvilket kan være meget lærerigt for dem. En stor tak til Steen, Robert og Patricia for 

deres indsats.  

 

Materiellet 
Der blev indkøbt nye bats, så de nye har noget godt at spille med, nye bolde, 2 nye borde og 4 nye bander. 

En stor tak til HC for hans indsats på det område. 

 

Klubtrøjer 
Mange medlemmer har købt klubtrøjer, så de fleste spiller i klubtrøjen til turneringer. De voksne 

medlemmer køber selv trøjen mens ungdom får 1. trøje betalt af klubben. Desværre kan leverandøren ikke 

længere levere, og vi skal derfor finde en ny model. Bestyrelsen arbejder på sagen. 

 

Digitalisering 
Vi er blevet en del af Holdsport, et firma som laver en digital platform for håndtering af medlemmer og 

betaling af kontingenter. De leverer også en platform for vores webside. Det har lettet kassererens arbejde 

enormt meget.  

 

Hjemmesiden, Facebook og nyhedsbrev 
Vores hjemmeside og facebook side er aktiv og opdateret. Den interne facebook side giver nyttige 

oplysninger om alt hvad der foregår i klubben, 60+ turneringer og kurser, og billeder fra stævner. For første 

gang blev der udgivet et nyhedsbrev sidste år. En stor tak til Sally for hendes indsats her. 

 

Sponsorpenge 
Vi søgt Haldor Topsøe igen, men uden held. Vi formoder det er fordi vi ikke længere har medlemmer ansat 

hos dem. Til gengæld lykkedes det os at få 30 000 kr. fra DGI’s foreningspuljer til 4 nye borde. De gamle 

borde bliver solgt til medlemmer. Vi har en aftale med OK som giver 5øre pr liter brændstof vi tanker.  

 

Klubben fremadrettet 
Bestyrelsen fortsætter arbejdet med at skaffe nye borde så vi efterhånden kan skifte alle borde ud. Der søges 

midler til det. Vi vil fortsat støtte vores ungdomstrænere med kursus og har planer om et ungdomsstævne. Vi 

vil fortsat samarbejde med Parkinsons ramte organisationer og Frederikssund Kommune. Der arbejdes på en 

klubfest til efterår. Medlemmer er velkommen til at komme med ideer til Bestyrelsen. 

 

Bestyrelsen, d. 11. april 2023 

 

  



Opgaver og ansvar 
 
Bestyrelsens primære opgaver: 
  
1. At sørge for, der bliver indkaldt til den årlige generalforsamling. 
2. At indkalde til bestyrelsesmøderne, der som regel afholdes 4 gange årligt. 
3. At skrive og udsende dagsorden til bestyrelsesmøderne (dagsordenen har faste punkter hver gang) 
4. At sørge for, sammen med den samlede bestyrelse, at klubben lever op til vedtægterne og den retning 

generalforsamlingen har besluttet foreningen skal gå. 
 
Kontakt til Bordtennis Danmark:  
Thomas Lindholm. 
  
Turneringshold:  
Hvert hold sørger for en holdleder.  
Holdturneringerne styres af de enkelte holdledere. 
  
Tilmelding til holdturneringer og løsning af licenser:  
Varetages af en turneringsleder – Steen Roslund 
  
Træning af ungdomsspillere samt have ansvar for pointstævner:  
Ungdomstrænerne: Steen Roslund, Robert Kristiansen, Patricia Agnew 
  
Deltagelse i vækstteammøder – udvikling af ungdomsafdelingen (4 gange om året):  
En eller flere af ungdomstrænerne. 
  
Indhentning af børneattester:  
Bestyrelsen 
  
60+ Turneringer, træning og modtagelse af nye:  
Hans Georg (HG), Rene Løfholm 
60+ sociale arrangementer:  Margit Aarø-Hansen 
  
Sociale arrangementer i klubben (klubmesterskaber rødvinsturneringer og fester):  
Thomas Lindholm, Klaus Mortensen, Torsten Thomsen 
  
Materielindkøb og –vedligeholdelse:  
Hans Christian Hansen, Alex Pedersen, Jan Tommy Nielsen 
  
Medlemsregistrering:  
Klubbens kasserer – Gudrun Jensen 
  
Klubbens hjemmeside:  
Sally Charnley 
  
Bestilling af haltider:  
Sally Charnley 
  
Klubtrøjer:  
Sally Charnley 
  
Klubbens facebookside:  
Sally Charnley 
  
Sponsorkontakt:  
Henrik Hjulmand, Poul Sjøstrøm 
  
Køleskab – Øl og vand:  
Helge Larsen 
  
Modtagelse af nye seniormedlemmer:  
Helge Larsen 
 


